



Trisura Guarantee Insurance Company
Bay Adelaide Centre
333 Bay Street, Suite 1610, Box 22
Toronto, Ontario, M5H 2R2
Phone: (416) 214-2555
Fax: (416) 214-9597

Dear Trisura Broker,

We wanted to share some exciting news regarding the next phase in the evolution of Trisura Guarantee. As you may be aware, Trisura Guarantee is currently owned 60% by Brookfield Asset Management and 40% by Trisura employees through a holding company.

Brookfield is combining its investments in property and casualty insurance by bringing together its 60% ownership stake in Trisura Guarantee and its 100% ownership of Imagine Reinsurance to form Trisura Group Ltd, a new Canadian insurance holding company.

Brookfield then intends to dividend its ownership in Trisura Group Ltd out to all Brookfield shareholders and take Trisura Group Ltd public (a prospectus is being filed with the securities commission with the goal of a listing on the TSX), forming a global insurance platform that will also explore future potential insurance investment opportunities. This transaction will take several months to complete.

The ultimate owners of Trisura Guarantee (Brookfield shareholders and Trisura Guarantee employees) do not change, Trisura Guarantee management remains the same and Trisura employees will continue to own 40% of the company.

Trisura Guarantee will benefit from additional access to capital, financial flexibility and Trisura Group Ltd's strategic focus on insurance and there will be no change in terms of how we currently conduct our business – it is business as usual and we will continue on our path of becoming the Canadian specialty lines leader working strategically with our broker force.

We look forward to continuing to build our businesses together and thank you for your ongoing support. Should you have any questions at all please do not hesitate to give me a call.

Best regards,

Mike

Mike George
President & CEO
Trisura Guarantee Insurance Company
T 416.607.2144, F 416.214.9597, M 416.407.0992
Email: mike.george@trisura.com



Trisura Guarantee Insurance Company
Bay Adelaide Centre
333 Bay Street, Suite 1610, Box 22
Toronto, Ontario, M5H 2R2
Phone: (416) 214-2555
Fax: (416) 214-9597

Cher courtier Trisura,

Nous désirons partager avec vous une nouvelle emballante concernant la prochaine phase dans l'évolution de Trisura Garantie. Comme vous le savez peut-être déjà, Trisura Garantie est actuellement détenue à 60% par Brookfield Asset Management et à 40% par des employés de Trisura, par l'intermédiaire d'une compagnie de gestion.

Brookfield combine ses investissements dans l'assurance de dommages en rassemblant sa participation de 60% dans Trisura Garantie et sa participation de 100% dans Imagine Reinsurance pour former Trisura Group Ltd, une nouvelle compagnie de gestion canadienne en matière d'assurance.

Brookfield prévoit alors verser en dividende sa participation dans Trisura Group Ltd à tous les actionnaires de Brookfield et faire de Trisura Group Ltd une société ouverte (un prospectus est en instance d'être déposé à la commission des valeurs mobilières dans le but d'une inscription à la bourse TSX), formant ainsi une plateforme globale d'assurance qui explorera aussi des occasions futures d'investissements en assurance. Cette transaction de vrait être complétée au cours des prochains mois.

Les propriétaires ultimes de Trisura Garantie (les actionnaires de Brookfield et les employés de Trisura Garantie) ne changent pas, les gestionnaires de Trisura Garantie restent les mêmes et les employés de Trisura continueront de détenir 40% de la compagnie.

Trisura Garantie bénéficiera d'un accès supplémentaire à des capitaux, d'une flexibilité financière et de l'orientation stratégique de Trisura Group Ltd, centrée sur l'assurance. Il n'y aura aucun changement quant à la façon dont nous menons nos affaires – ce sera comme à l'habitude et nous maintiendrons le cap vers notre objectif de devenir le chef de file canadien des solutions d'assurance spécialisées en travaillant stratégiquement avec nos courtiers.

Nous sommes ravis de poursuivre avec vous l'évolution de nos entreprises et nous vous remercions de votre soutien continu. Pour toute question, n'hésitez pas à communiquer avec moi.

Meilleurs salutations

Mike

Mike George
Président et chef de la direction
Compagnie d'assurance Trisura Garantie
T 416.607.2144, F 416.214.9597, M 416.407.0992
Email: mike.george@trisura.com